
Zápis z jednání Školské rady ZŠ s RVJ 

2021/2022 

ze dne 30.09.2021 – proběhlo online 

Přítomni: 

Za zřizovatele: Mgr. Hana Kendíková 

Za rodiče: Ing. Jana Krátká 

Za pedagogické pracovníky: Marie Štaflová a Mgr. Milena Rážová 

Mgr. Blanka Chýlová – ředitelka školy, Mgr. Lukáš Zvěřina – zástupce ředitelky 

Omluveni byli - Mgr. Kateřina Kubínová a Martin Frank – oba schválili Výroční zprávu po jednání ŠR 

korespondenčně 

Program: 

1. Schválení výroční zprávy za rok 2020/21 

2. Změna názvu školy 

3. Ostatní 

 

Ad 1)  

Na základě dotazů paní Kendíkové bude upřesněna formulace ohledně on-line pohovorů rodič-učitel-

žák a používání google učebny v průběhu distanční výuky (nebylo ve všech třídách). 

Jinak byla Výroční zpráva bez připomínek a byla ŠR schválena – finální verze byla dodatečně 

schválena korespondenčně paní Kubínovou a panem Frankem 

Ad 2) 

Škola požádala radu MČ o změnu názvu školy (bez rozšířené výuky jazyků). Bude provedena anketa 

mezi rodiči (vedená MČ) a poté proběhne změna názvu (zatím není jisté, zda ZŠ Písnice – mohlo by se 

plést ze ZŠ Písnická – či jiného názvu). 

Ad 3) 

Paní ředitelka informovala o své měsíční nepřítomnosti z důvodu lázní. V její nepřítomnosti bude plně 

zastoupena svými zástupci. 

 

 

Zapsala: Jana Krátká 


